
MIDDELBURG

SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE EX ARTIKEL 41 RVO

Middelburg, 7 februari 2020

Betreft: Loden drinkwaterleidingen gemeente Middelburg

Aan de voorzitter van de raad,

Recent hebben we via verschillende media mogen vernemen dat er in verschillende gemeenten in 
Nederland gebouwen staan met risicovolle loden drinkwaterleidingen. De gestelde vragen hieronder 
hebben daarom betrekking of deze aspecten ook binnen de gemeente Middelburg van toepassing 
zijn.

Het college wordt verzocht antwoord te geven op de volgende vragen:

1. Is het juist dat de gemeente Middelburg mee heeft gedaan aan een enquête van de NOS om te 
bepalen of er binnen de gemeentegrenzen nog gebouwen staan met risicovolle loden leidingen? 

2. Klopt de uitkomst van de enquête dat de gemeente Middelburg hier geen totaal zicht op heeft?
3. Heeft de gemeente Middelburg wel inzicht of de gebouwen die ze zelf in beheer heeft, nog 

risicovolle leidingen bevatten?
a. Zo ja, zijn er dergelijke gebouwen in de gemeente en om eventueel welke gebouwen 

gaat het?
4. Als er sprake is van gebouwen in beheer van de gemeente die risicovolle leidingen bevatten;

a. Welke onmiddellijke maatregelen zijn er of worden er getroffen om de risico’s voor de 
volksgezondheid te minimaliseren?

b. Zijn de gebruikers van dergelijke gebouwen reeds geïnformeerd en zo ja, op welke wijze 
is dat gedaan?

c. Worden er lange termijn maatregelen worden er getroffen om de risicovolle leidingen te 
vervangen? Zo ja, welke zijn dat en met welke urgentie en prioriteit gebeurt dit?

5. Als het bij het college momenteel onbekend is of er risicovolle leidingen zijn bij gebouwen in 
eigen beheer;

a. Is het college van plan dit te gaan onderzoeken en zo ja, wanneer zal dit gebeuren?
b. Op welke termijn kan de raad uitkomsten van dit onderzoek verwachten?
c. Wat is het standpunt van de gemeente om bij gebouwen met gebruikers die in de 

risicogroep vallen (o.i. scholen, kinderopvang), preventieve maartregelen te treffen? 
d. Wanneer er risicovolle leidingen worden aangetroffen, is het college het dan met de VVD

eens dat er zo snel mogelijk maatregelen getroffen moeten worden om deze te 
vervangen en dat de gebruikers juist geïnformeerd worden? 

6. Is het college bekend welke beheersmaatregelen er nodig zijn bij gebouwen in de Middelburgse 
wijken die niet in eigen beheer zijn en is het college bereid om bijvoorbeeld “thuistesten” 
beschikbaar/mogelijk te maken voor onze inwoners?

VVD Middelburg,

Alex Wohler


